

在新冠肺炎影響下向師生提供關顧服務

Providing Pastoral Care Services to RC Students

由於2022年澳門仍然實施多項新冠肺炎的防疫措施，而新春假期期間仍有學生在書院留宿，透過基金會的資助，書院在新春期間舉辦系列關顧活動，使留校學生感受到節日氣氛和書院對他們的關懷。

在基金會的支持下，各書院由2022年1月至2月共舉辦了66個活動，有1,921學生人次參加。活動形式多樣化，包括派發福袋、團年飯、其他農曆新年慶祝活動、本地深度遊體驗、文化藝術活動、體育運動活動及團體生活等。學生們也感謝書院在春節期間的特別安排，讓他們在學校度過一個溫馨的新春假期，有助加強學生與書院間的連繫及歸屬感。此外，基金會亦資助大學購買了1000盒快速抗原測試劑，分配給教職員、宿舍及書院學生，以有效篩查具感染風險的人士，防止疫情在校內傳播。

With a number of preventive measures against the Covid-19 epidemic still in place in Macao in 2022 and some RC students staying on campus during the Chinese New Year (CNY) period, the RCs put together a series of pastoral care activities during the CNY recess with the support of the UMDf so that those students could enjoy the festive vibes and pastoral care from the RCs.

With the support of the foundation, a total of 66 activities were organised by the RCs from January to February 2022, with 1,921 student participants. The various activities included the distribution of lucky bags, reunion meals, other Chinese New Year celebrations, extensive local tours, arts and culture activities, sports, and group activities, among others. The students were grateful to the colleges for those special arrangements, which gave them a warm Chinese New Year holiday, strengthening their bonds with and sense of belonging to the RCs. In addition, 1000 rapid antigen test kits were purchased and distributed to staff, PGH and RC students, aiming to effectively find out staff and students with risk of infection to prevent the transmission in campus.

